
 
  

Referat af skolebestyrelsesmøde den 17. november 2020 kl. 17:30-20:00 

Deltagere  Formand Rikke Egeberg  

Næstformand Sofia Moura  

Bestyrelsesmedlemmer: Henrik Korsbæk, Iben Thiesen Jensen, Jesper Meyland, Charlotte  

Mortensen, Anna Louise Møller, Mette Aagaard Osmundsen, Jesper Vejdiksen, Cathrine 

Monhart 

Medarbejderrepræsentanter: Gert Hochreuter Andersen, Andreas Ralund  
Elevrepræsentanter:  Emma Roed Bruhn (7A) 
Skoleleder Louise Schaaf  

Souschef: Peter Hindborg 

SFO- og klubleder John Khan  

Mødeleder   

Afbud  Anna Louise Møller, Mette Aagaard Osmundsen 

Indkalder  Formand og skoleleder  

Referent  Ledelsen  

  

Dagsorden:  
  

1. Velkomst og rammesætning samt velkomst til de nye elevrådsrepræsentanter 
a. Velkommen til Emma Roed Bruhn (7A) som er nu formand for elevrådet på skolen. 

 
2. Ledelsen orienterer  

a. Elevrådet er gået i gang igen, og har holdt sit første møde 
b. Ny lærer - Joakim, er blevet ansat og han skal arbejde i naturfagsområdet i udskolingen. 
c. Ny bekendtgørelse om prøver i håndværk/design og Hjemkundskab giver mulighed for at 

eksamen bliver aflyst, såfremt skolen kan standpunkt vurdere eleverne i stedet. 
d. Det bliver jul på Ellemarkskolen i år, på trods af corona. Sammen men med afstand. 
e. ”Er du på vej” – temadag for alle ansatte på midt skolerne i Køge var en succes.  

Mødet blev afholdt d. 7/11 digitalt med stor succes. Se mere på www.erdupaavej.dk  
 

3. Corona-status 
a. Der har været 2 lærere som har været hjemsendt, fordi de har været eksponeret i deres 

fritid. Ellers ingen tilfælde siden sidst. 
 

4. Skolebestyrelsens forretningsorden 
Gennemgang og debat om den kommende forretningsorden for skolebestyrelsen.  
Arbejdet er næsten færdigt på nær teksten til §6 som Iben gennemskriver et forslag til 
næstkommende møde. Her forventes det at forretningsordenen kan endeligt vedtages 
 

5. Optag af nye elever på skolen, og Ellemarkskolens optag af skoledistriktets børn.  
Indledende drøftelse i fht. hvordan sb forholder sig til dette. Denne drøftelse skal munde ud i 
om og i givet fald hvad vil skal arbejde videre med i fht dette.  
Punktet startes med en orientering fra ledelsen med præsentation af deres 
opmærksomhedspunkter 



 
 
Louise gennemgik de tiltag som ledelsen har iværksat på indskolingsområdet, og for at få 
indskrevet elever til de kommende 0.klasser. Herunder bl.a. film på facebook, opdatering af 
skolens hjemmeside m.m. 
Bestyrelsen lyttede med stor interesse til Louises gennemgang, og gav udtryk for at der skal være 
tid til tage en debat om indskolingsindsatsen til næstkommende møde. 
 

6. Fokus: SFO’en – pædagogisk udvikling og tiltag 
Vi får et indblik i det arbejde, som SFOen laver med henblik på udvikling af SFO’en samt 
fastholdelse af elever. 
John gennemgik først den overordnede ramme for arbejdet i SFO, klub og ungdomsklubben, og gik 
herefter i detaljer med elementerne i den daglige drift. Herunder de fokusområder som der er 
umiddelbart udviklingspotentiale indenfor.  
Det aftaltes at der skal afsættes tid på næste skolebestyrelsesmøde til en dybere drøftelse af 
fokusområderne.   
 
 

7. Evt. 
Kortere punkter – orienteringer og opmærksomheder 
Kalder et evt.-punkt på at blive taget op med yderligere tid sættes dette på bullets-listen 

 
 
Bullets: 

Spil og sociale medier i forbindelse med undervisning 

 
 


